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Protokół nr RG.0002.27.2021 

z XXVI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 25 marca 2021 r. 

 

W związku z występowaniem stanu epidemii, zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  z dnia 2 marca 

2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2020.374 

z dnia 2020.03.07), Przewodniczący Rady zarządził obradowanie w trybie zdalnym. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt. 

 

Radni wyrazili zgodę na głosowanie nad projektami uchwał objętych porządkiem obrad, a także 

podejmowanie wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(14 głosów za, radna M. Weintritt nieobecna podczas głosowania). 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.02.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2021-2027 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr RG.0007.172.2021 z dnia 28 

stycznia 2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty i wysokości jej stawek 

procentowych, przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kobiór 

przy ulicy Centralnej 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż mieszkania 

komunalnego w trybie przetargowym 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 

trybie przetargu nieograniczonego 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – ul. Wiśniowa 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie Strategii rozwiązywania problemów 

społecznych Gminy Kobiór  na lata 2021-2026 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór 

14. Sprawy bieżące. 

15. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Podczas posiedzenia w dniu 24 marca 2021r. komisje połączone Rady Gminy rekomendowały 

dopisanie zwrotu „w trybie przetargowym” w treści i tytule uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż mieszkania komunalnego. Komisje zdecydowały także o nadaniu ulicy nazwy „Wiśniowa” 

zamiast „Wesoła”. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (14 głosów za, radna M. Weintritt nieobecna podczas 

głosowania). 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.02.2021r. 
Do obrad dołączyła radna M. Weintritt – obecnych 15 radnych. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
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4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 25.02.2021 do 25.03.2021. 

Dodał, że w dniu dzisiejszym wydane zostało zarządzenie w sprawie uwag do planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobiór. 

Radny Świerkot zapytał o wymienioną w sprawozdaniu Wójta kwestię planowanego przebiegu 

gazociągu wysokoprężnego Świerklany-Oświęcim przez północną część Kobióra – czy wiąże się to 

z korzyściami dla Gminy. Wójt odpowiedział, że inwestycja jest korzystna dla Gminy, która będzie 

pobierać z tego tytułu podatek. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobiór na 2021 rok 
 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  
 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr RG.0007.172.2021 z dnia 28 

stycznia 2021 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie 

uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty i wysokości jej stawek 

procentowych, przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kobiór przy 

ulicy Centralnej 

 

Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa przedstawił pozytywną 

opinię komisji w sprawie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż mieszkania 

komunalnego w trybie przetargowym 

 

Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa przedstawił pozytywną 

opinię komisji w sprawie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

w trybie przetargu nieograniczonego 

 

Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa przedstawił pozytywną 

opinię komisji w sprawie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – ul. Wiśniowa 
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Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa przedstawił pozytywną 

opinię komisji w sprawie uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie Strategii rozwiązywania problemów 

społecznych Gminy Kobiór  na lata 2021-2026 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Nadzoru Prawnego Wojewody 

stwierdzające nieważność uchwały nr RG.0007.175.2021 z dnia 28 stycznia 2021 r. w sprawie 

Strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Kobiór  na lata 2021-2026. Rozpatrywana 

dziś uchwała była analizowana podczas posiedzeń komisji Rady Gminy i uwzględnia zastrzeżenia 

nadzoru prawnego. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobiór 

 

Radny Bogdan Szpak – przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa, 

przedstawił pozytywną opinię komisji w sprawie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

14. Sprawy bieżące. 

 

Radny Jaromin poruszył sprawę niebezpiecznego skrzyżowania Drogi Krajowej DK1 i ulicy 

Rodzinnej. Pomimo braku przejścia dla pieszych czy sygnalizacji świetlnej znajduje ono się na 

popularnej trasie wycieczek rowerzystów, którzy przekraczają DK1 w tym miejscu. Wójt 

odpowiedział, że w 2009 roku Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad proponowała 

całkowite zagrodzenie tego przejścia barierami, ale spotkało się to ze sprzeciwem okolicznych 

mieszkańców. Zgodził się, że miejsce jest niebezpieczne - można zasięgnąć opinii mieszkańców i 

zwrócić się do GDDKiA w sprawie zagrodzenia przejścia. 

Przewodniczący dodał, że Kobiór jest popularnym miejscem wśród rowerzystów z okolicznych miast 

– duży ruch w połączeniu z niską kulturą jazdy stwarza niebezpieczne sytuacje. 

 

15.Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radny Świerkot nawiązał do wspomnianej w sprawozdaniu wójta sieci światłowodowej prowadzonej 

przez Tauron na słupach na terenie gminy. Zwrócił uwagę na dużą ilość różnego rodzaju okablowania 

już istniejącego – wpływa to negatywnie na estetykę, szczególnie w przypadku zerwania się kabli. 

Wójt odpowiedział, że tam gdzie jest to możliwe Gmina stara się naciskać na wykonawców by 

prowadzili instalacje pod ziemią. Niestety nie wszędzie jest taka możliwość, m. in. ze względu na to, 

że większość dróg w Kobiórze jest dość wąska. 

 

Radna Targiel zapytała czy jest możliwe obniżenie krawężnika w rejonie boiska i zjazdu z wiaduktu – 

wysoki krawężnik stwarza trudności osobom niepełnosprawnym. Wójt odpowiedział, że 

najprawdopodobniej jest możliwość obniżenia krawężnika, ale trzeba wpierw ustalić czy nie wymaga 

to uzgodnienia z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

 

 

Wobec braku dalszych uwag przewodniczący zamknął sesję. 

 


